
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Meteorologická konané dne 25.5.2017 

Přítomni: pí. Adámková, p. Horčík, pí. Mašková, pí. Sixtová, pí. Stehlíková, pí. Šavelková, jako host 

p. ředitel Kulik 

Omluveni: p. Hrubý, p. Řezanka, pí. Tomášková 

Program jednání: 

1) Přivítání pana ředitele Kulika, který se jednání zúčastnil jako host 

2) Informace o zápisu do 1. tříd pro školní rok 2017/18 + kapacita školních prostor 

3) Informace o přijetí uchazečů na SŠ a VG 

4) Bezpečnost práce při výuce vaření 

5) Poskytování první pomoci žákům ve škole 

6) Družina pro budoucí 4. a 5. třídy   

7) Plavání na 1. stupni ZŠ 

8) Rekonstrukce elektroinstalace 

9) Kvalita vody  

10) Koncepce ZŠ Meteorologická – termín v návaznosti na MAP 12 

Zápis z jednání: 

Ad 2) Zápis do prvních tříd proběhl 25. 4. 2017, přišlo 92 dětí. Do ZŠ Meteorologická byly přijaty 

všechny spádové děti a 7 sourozenců žáků nespádových. Nikdo ze spádových dětí ZŠ Coňka o přijetí 

do Meteo nepožádal. Čtyři spádové děti z Meteo požádaly o přijetí do ZŠ Coňka. K datu 25. 5. 2017 je 

do prvních tříd programu Amos přijato 60 dětí. 9 dětí přijatých do programu Montessori bude zařazeno 

do třídy 2.M. Pro program Amos budou z důvodu rezervy otevřeny 2 klasické třídy a jedna s nižším 

počtem žáků, rozřazení dětí bude náhodné. Pro děti z prvních tříd Amos budou otevřena dvě oddělení 

školní družiny. 

Prostory pro školní rok 2017/2018 jsou již bez rezervy. Pro další školní rok 2018/2019 bude, po jednání 

zřizovatele s vedením GAPe, uvolněno jedno patro staré budovy, které bude nutné zrekonstruovat a 

vybavit. Je nutno počítat s touto investicí.  

Pro školní rok 2017/2018 je nutná investice 500 000 Kč, která zahrnuje střízlivé pořízení tabulí, 

projektorů, variabilního školního nábytku a skřínek do tříd, které je již nutně potřebují. 

Třída 2.M se po navýšení počtu žáků od září 2017 přestěhuje do větší místnosti. Pokud se aktivní rodiče 

chtějí zapojit do zvelebování prostor, je jejich smysluplná pomoc vítána právě v období přípravného 

týdne v srpnu, kdy se veškeré třídy krášlí a připravují pro nový školní rok. 

Ad 3) Přehled úspěšnosti žáků ZŠ Meteo při přechodu na další stupeň vzdělávání zpracovala výchovná 

poradkyně Hedvika Mašková (viz příloha 1). Deváťáci byli úspěšně přijati v prvním kole. Pan Horčík 

zpracoval úspěšnost žáků 9. třídy při přijímacích zkouškách na gymnázia na vzorku 10 žáků. 

Z přehledného grafického zpracování vyplynula velmi dobrá úspěšnost žáků při zkoušce z matematiky, 

což je potěšující zjištění pro učitele i rodiče žáků v nižších třídách. Učitelé školy se se současnou 

9. třídou loučí neradi, žáci byli velmi aktivní a spolehlivě pomáhali při akcích školy (Noc s Andersenem, 

Cyklojízda, Karneval a další). 

Aktualizace k 2. 6. 2017: Talentové zkoušky na jiné ZŠ úspěšně složili žáci na ZŠ se sportovním 

i výtvarným zaměřením. 



Ad 4 + 5) Při výuce vaření v 9. třídě došlo k úrazu popálení olejem. Žákyně byla delší dobu 

hospitalizovaná, léčení je dlouhodobé, hrozí trvalé následky. Vedení školy informovalo Radu o 

proškolení žáků o pravidlech bezpečnosti již na začátku školního roku. Učitel neustále připomíná 

pravidla bezpečnosti, přesto bohužel nelze uhlídat všechny. Škola ke vzniklé situaci zaujala postoj a 

vyvodila opatření. Byl sepsán protokol o šetření, zápis pro ČŠI, technikem BOZP byla prověřena stávající 

pravidla bezpečnosti a shledána dostatečnými. Dne 17. 5. 2017 byli všichni učitelé znovu proškoleni 

o BOZP. V přípravném týdnu bude školení o poskytování první pomoci pro celý pedagogický sbor. 

Pedagogové tak získají lepší informace o vývoji různých typů zranění, o závažnosti možných úrazů 

i postupu jejího hodnocení. 

Ad 6) Ve ŠD se do kapacity 270 dětí přednostně umísťují děti dle věku, dále se individuálně posuzují 

závažné osobní důvody k přijetí staršího dítěte do ŠD (např. dojíždění, mladší sourozenec). 

Do školní družiny jsou žáci přijímáni na základě zápisního lístku (přihlášky) podle níže uvedených kritérií 

(tyto informace jsou uvedeny i na www školy v sekci ŠD):  

a) Dítě je vždy přijato, je-li žákem přípravné třídy, 1., 2. nebo 3. ročníku.  
b) Při volné kapacitě družiny může být přijato dítě, které je žákem 4. nebo 5. ročníku, a to 

na základě písemné, zdůvodněné a doložené žádosti zákonného zástupce dítěte. 
O případném přijetí dítěte rozhodne vedoucí vychovatelka školní družiny podle níže 
uvedených kritérií. Proti rozhodnutí vedoucí vychovatelky se zákonní zástupci dítěte 
mohou odvolat k řediteli školy.  
KRITÉRIA  

a. bydliště dítěte 
b. věk dítěte 
c. sociální situace rodiny 
d. zdravotní stav a speciální vzdělávací potřeby dítěte 

 

Ad 7) Do ŠVP bude zařazeno plavání v rozsahu 20 hodin ve 2. ročníku ve 2. pololetí a 20 hodin 

ve 4. ročníku v 1. pololetí. Bez dotace na dopravu. Škola poptává bazény v dosahu, zatím bohužel 

neúspěšně. Je veliká poptávka a bazény pak upřednostňují spádové školy. 

Ad 8) Dle dostupných informací bude rekonstrukci elektroinstalace provádět zavedená firma. 

Harmonogram prací by neměl ovlivnit školní rok. Navážení materiálu začne 22. 6. 2017 do prostor 

u tělocvičen. Pro zachování chodu ekonomického úseku a úseku vedení školy bude zapojen generátor. 

Firmě bude i během prázdnin k dispozici určený pracovník školy dle rozpisu. Předání zakázky je 

stanoveno na 22. 8. 2017. Jedná se první fázi rekonstrukce elektroinstalace v hodnotě 6 mil. korun.  

Příští rok je v plánu 2. fáze opět v hodnotě 6 mil. korun včetně zabezpečení a požárního poplachu.  

Bude se vyměňovat pouze páteřní síť včetně rozvaděčů, práce budou probíhat pouze na chodbách 

školy. 

Ad 9) Kvalita vody již byla řešena na Radě rodičů. Je přiložena následná informace paní zástupkyně 

k tomuto bodu: 

Jak jsem minulý týden slíbila, Váš podnět ohledně kvality vody v ZŠ Meteorologická jsem řešila a mohu 

Vám sdělit po komunikaci s paní Červenkovou z Hygienické stanice HMP tyto výsledky: 

 Vzhledem ke skutečnosti, že naše škola je díky své poloze brána jako „koncový uživatel“ vody, 
jsou rozbory vody prováděny pravidelně bez ohledu na podněty zvenčí . 

 Poslední takové rozbory jsou ze třech různých odběrných míst v budově ze dne 3. 5. 2017 
(zkouška č. 3342, 3343 a 3344/2017). Všechny zkoušky dopadly s výsledkem, že „analyzovaný 



vzorek vody vyhovuje vyhlášce MZd. Č. 252/2004 Sb. v platném znění ve všech hodnocených 
parametrech“. Protokoly ze zmíněných zkoušek jsou k případnému nahlédnutí u mne. 

 Teplá a studená voda se v rozvodech vody ve škole nemíchá (taková je praxe z bezpečnostních 
důvodů pouze v MŠ).  

 Bylo doporučeno vždy po delším nepoužívání vodovodu (víkend, prázdniny…) nechat vodu 
v každém případě odtéci. 
 

Prosím, abyste informaci předali ostatním rodičům z Vaší třídy. Mail zasílám v kopii i zaměstnancům 

školy. 

Ad 10) Dne 9. 6. 2017 proběhnou schůzky ředitelů školských zařízení s vedením obce o požadavcích 

na investice. V ZŠ Meteo by se mělo jednat o elektroinstalaci, zateplení, kanalizaci, výměnu 

vzduchotechniky ve školní kuchyni, rekonstrukci šaten a sprch u tělocvičen, výměnu podlahových 

krytin, úpravy venkovních hřišť a úpravy nástavby pro její možné využití. 

 

Příloha 1: Přechod žáků ZŠ Meteorologická na další stupeň vzdělávání 

 

Na vědomí: Rada MČ Praha – Libuš 

        Zastupitelstvo MČ Praha – Libuš 

 

Dne 7. 6. 2017 

Zapsala: Helena Sixtová  

Ověřila: Hedvika Mašková 


